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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  3 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.de la sessió:  07/2012 
Caràcter:  ordinari  
Data:  16 d’octubre de 2012 
Horari:  de 19,30 a 21,25h 
Lloc:  Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents: 
 
Juan Carlos Sánchez Salinas, president 
Eusebio García Fernández, vocal del PSC 
Manuel Calzado Corona, vocal del PSC 
Manuel Robles Fernández, vocal del PSC 
Pedro López Abad, vocal del PSC 
Antonio J. Recio Prats, vocal de l’AV Torreguitart 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AV Sant Julià 
Juan Antonio Artero Siles, vocal de l’AV la Roureda 
Dolores Paez Gallardo, vocal de l’AV Plana del Pintor 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
Francisco Hermoso Moreno, vocal de les entitats esportives 
Raquel Jiménez Martínez, vocal de les entitats esportives 
José Antonio Pàrraga Marín, vocal de les entitats esportives 
Juan Noguera Ceron, vocal de les entitats regionals 
Avelino Garrigós Pérez, vocal del grup altres entitats 
Francisco J. Lobato Alvarez, vocal del grup altres entitats 
Miguel Angel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
Francesc Sanz Salvador, vocal d’altres centres d’ensenyament 
José Giménez Hernández, vocal del PP (5%) 
Pere Güell Gavilan, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Josep Miquel Duran Macho, intendent de la Policia Municipal de Sabadell 
Josep Guillot Colls, intendent de la comissaria de Mossos d’Esquadra de Sabadell 
César Galván, mosso d’Esquadra responsable de l’Oficina de Relacions amb la Comunitat de 
la Comissaria de Sabadell 
Lola Ortega Torres, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Emilio López Sánchez, vocal de l’AV  Ca n’Oriac 
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Juan Francisco García Delgado, vocal de l’AV Can Deu 
Mhamed Aolad Aissa, vocal de les entitats culturals  
Júlia Saiz Muñoz, vocal de les entitats culturals 
Iluminado Ondoño Brigido, vocal de les entitats esportives 
José Rejas Piqueras,  vocal de les entitats esportives 
Mamadou Diallo, vocal del grup altres entitats 
Carme Berbel Navarro, vocal de centres d’atenció primària 
Elisabeth Plans Soriano, vocal de centres d’atenció primària 
Antoni Vidal i Ruiz, vocal de CIU (5%) 
Manuel Navas Escribano, vocal de ES (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Ramon Burgués Salse, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Ana Almendro Pérez, vocal de les entitats educatives 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Qüestions de Convivència i Seguretat al Districte. 
3. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell Ciutat. 
4. Comunicacions. 
5. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, Sr. Juan Carlos Sánchez 
Salinas, declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez dona la benvinguda a tots els assistents. A continuació inicia 
la sessió del Consell amb l’ordre del dia: 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

L’aprovació de les actes de les sessions  de data 22 de maig i 18 de setembre es 
realitza per assentiment de tots els assistents. 
 
El senyor José Giménez manifesta que respecte a la seva intervenció el dia 18 de 
setembre per una queixa respecte a  l’espai de via pública que ocupava una fruiteria ja li 
van trucar de l’Ajuntament per dir-li que s’estava fent un seguiment i s’havia parlat amb 
els propietaris per solucionar-ho. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez li recorda que a l’acta ha de constar només el que es va 
parlar en el moment de la reunió. 
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2. Qüestions de Convivència i Seguretat al Districte 
  

El Sr. Sánchez introdueix el tema recordant el fet remarcable que va haver al districte i 
al qual va morir un home d’ètnia gitana a mans d’un altre d’origen xinès.  Això reflexa la 
realitat existent i és que hi ha persones que malmeten i creen conflictes que afecten la 
convivència al districte. La majoria de vegades són fets produïts per persones 
incíviques, siguin del col·lectiu que siguin, que generen enfrontaments amb els veïns dia 
a dia, així com també altres  situacions comuns i que causen molèsties com són els  
aparcament de camions de ferralla en llocs inadequats o no permesos (com per 
exemple a la part de la biblioteca), la venda de droga,  etc. 
 
Pren la paraula el senyor Josep Guillot i explica que s’ha incorporat fa una setmana com 
a  nou Intendent de la comissaria de Mossos d’Esquadra de Sabadell. Tot i no ser de 
Sabadell, coneix la comarca i la problemàtica existent al territori, essent conscient de la 
feina que s’està fent al respecte. 
 
Explica que quan hi ha un problema d’infracció la resolució és relativament fàcil, ja que 
hi ha una norma que s’està incomplint i a partir d’aquest fet ja es pot actuar. En canvi 
quan el problema és de convivència  no és tan fàcil trobar una solució,  se li dedica un 
gran esforç però  hi ha una dificultat afegida i és que no sempre hi ha una infracció, com 
podria ser l’hora de fer soroll, o un aparcament incorrecte. Ells intentaran ser presents, 
participar de manera activa, parlar amb les dues parts...però per un enteniment cal la 
voluntat de les dues parts i no sempre s’aconsegueix. 
 
Pren la paraula el senyor Cèsar Galvan, Mosso d’Esquadra responsable de l’oficina de 
Relacions amb la Comunitat de la comissaria de Sabadell i comença explicant que els 
membres del seu departament treballen quan no hi ha situació d’emergència i volen ser 
un referent per la ciutadania en problemes veïnals, de immigració, educació, etc, fent 
passos que permetin avançar-se als problemes, però sempre referit a problemes que no 
són penals, que no són delictes. Explica que la seva feina és més d’interlocutor i per 
poder fer-la és important saber les inquietuds i problemes, tenir coneixement dels 
mateixos.  El que s’acostuma a aconseguir és desplaçar el problema, a la gent, cap a 
altra plaça, un altre lloc, un altre barri. 
 
Dona els telèfons de contacte perquè els truquin amb qualsevol incidència: 
 

    93 720 20 00  contacte extensió  40008 
    675 788 187  mòbil 

 
Recorda que per emergències s’ha de trucar al  112 i  desprès, quan hagi passat la 
urgència, parlar amb ells per explicar més a fons el problema i que puguin fer un 
seguiment. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez dóna la benvinguda i passa la paraula  al senyor Josep 
Miquel Duran, intendent de la Policia Municipal de Sabadell. 
 
El Sr.  Duran  demana disculpes pel seu retard i comença demanant certa comprensió 
envers els membres de la policia municipal ja que recorda que són persones i com a tal 
de vegades també tenen un mal dia i també cometen errors. Recorda que vivim a una 
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ciutat molt extensa, de més de 200.000 persones i que en ocasions no arriben a tots els 
llocs que els necessiten o demanen. Respecte a la problemàtica que ens ocupa destaca 
que són majoritàriament problemes de convivència més que de persones o infraccions. 
 
Continua explicant que el problema actual de la societat és que normes i valors  es 
perden i la institució de la policia no pot canviar aquest fet; ells el que fan es demanar 
que es compleixen les normes. També reconeix que de vegades no han tingut l’habilitat 
de donar una resposta encertada al ciutadà i assumeix que no sempre ho han fet bé. 
Però insisteix en que tenen una veritable voluntat de servei, servei que no s’entén sense 
la col·laboració de tots els presents. 
 
Pren la paraula un senyor del públic assistent (Francisco Morales, president de AVV de 
Ca n’Oriac) per dir que els fets d’aquests últims dies demostren la incapacitat de la 
societat per evitar aquestes situacions. Afegeix que li va sorprendre la declaració del Sr. 
Manau el dia 18 de setembre als mitjans de comunicació dient que havien passat pels 
establiments xinesos  per dir-hi que no obrissin al dia següent fet que considera una 
irresponsabilitat. Explica també que la setmana passada va succeir un fet que no va 
acabar de mala manera, però en va faltar poc i vol saber quant va costar als ciutadans i 
com és possible que es donin aquestes circunstàncies:  va haver un altercat al C. 
Arousa entre  un home i una dona, els quals van trencar cadires i taules  i  policia se’ls 
va endur detinguts  en tres ocasions, i no ho entén ja que considera que el jutge no va 
tenir temps de deixar-los lliures en dues ocasions. A la vegada per a aquest fet va haver 
un desplegament molt considerable de cotxes i cos de policia de paisà. Tot això 
comporta un cost econòmic i a més que els policies no estiguessin en  altres llocs, on 
podien fer falta. 
 
El Sr. Duran intervé i comença dient que no hem de creure tot el que es publica als 
diaris, perquè la informació oficial no acostuma a ser la informació del periodista. I hem 
de diferenciar els fets de les notícies.  Explica que la mateixa nit dels fets tant Policia 
Municipal com Mossos d’Esquadra van trucar a tots els representants de les comunitats 
gitana i xinesa, però va ser un fet puntual degut a les circumstàncies i no es pot 
generalitzar. Aquesta trucada va ser per demanar tranquil·litat i no amb la intenció de 
tancar cap local.  Si que els van explicar que a la comunitat gitana tenen el costum de 
fer dia de dol als seus morts i se’ls va demanar el tancament com a mostra de respecte 
a aquestes costums. Al dia següent es va anar als comerços per parlar amb ells i  
tranquil·litzar-los. 
 
Pren la paraula una assistent del públic i pregunta perquè no es va desmentir la notícia 
publicada als mitjans de comunicació. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que es va enviar un missatge a Diari Sabadell i 
al Periodico indicant que era un error i demanant rectificació, però van contestar que no 
rectificarien ja havien passat varis dies des de la noticia i no era adient. Respecte al 
succés al carrer Arousa indica que es va fer un desplegament important per temes de 
protocol i també degut als fets circumstancials ocorreguts pocs dies abans. 
 
Pren la paraula el senyor José Giménez i comença donant les gràcies als cossos de 
seguretat per la tasca realitzada, i manifestant que coneix les circumstàncies que 
passen amb la premsa ja que per la seva feina ell també les ha viscut. 
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A continuació exposa les queixes per suposat tràfic de drogues rebudes de manera  
reiterada per part de veïns a la plaça del Pí i demana una actuació amb constància i que 
es prenguin les mesures adients. 
 
Intervé el senyor Duran indicant que en cas de ser  necessària una actuació immediata 
aquesta correspon als dos cossos, i en cas de ser necessària una investigació la faria 
Mossos d’Esquadra que són els que tenen competències en aquest tema. 
 
Pren la paraula senyor César Galván i explica que moltes vegades es troben que la gent 
confon consum amb tràfic de drogues. En moltes ocasions quan investiguen es troben 
que el problema és de consum i tinença de drogues, que tot i estar prohibit fer-lo en via 
pública, es un tema molt extés entre els joves a la societat actual.  En aquests casos  si 
hi ha denúncia pot haver una sanció administrativa que va dels 300 als 30.000€ 
depenent de les circumstàncies:  quantitat, tipus de droga, puresa, etc. Tenen personal 
que es dedica única i exclusivament a aquest tipus d’actuacions però és una labor de 
dies, fins i tot mesos, i acaba donant el seu fruit. 
 
Tots dos cossos prenen nota dels successos presentats. 
 
El senyor José Giménez insisteix en què les queixes dels comerciants van dirigides a 
que veuen com els joves quan veuen arribar la policia fiquen el material sota el cotxe, 
en els bancs etc.,  i quan la policia marxa ho tornen a treure. 
 
El Sr. Duran pren nota dels fets i comenta que enviarà el seu equip amb els gossos 
antidrogues. Posteriorment i segons el resultat actuarà Policia Municipal comprovant la 
intensitat de consum i faran acta de sanció. Si detecten que el tema és més complicat 
avisaran a mossos d’esquadra ja que requerirà una feina mes especialitzada i de més 
temps. 
 
Pren la paraula el Sr. Antonio Recio  i exposa  que des de l’associació de veïns fa tres 
anys que esperen una reunió que havien de tenir amb policia municipal,  referent temes 
de planificació de la festa major del barri. Diu que el que han percebut durant aquest 
temps era una actitud de prepotència per part del cos de policia municipal i han anat 
fent l’organització mitjançant el departament de cultura.  Per altra banda, i dirigint-se a 
mossos d’esquadra, recrimina que en diversos actes de la  PAH, que ell coneix i ha 
viscut, els mossos d’esquadra s’han posat de part de la injustícia, de vegades anant de 
paisà, amagats i sense mostrar la seva identitat. També que al juny li van entrar a robar 
a un pàrking dues vegades i encara no l’han trucat per dir-li com està aquesta gestió, 
afegint que fins i tot  es va haver de barallar amb els mossos d’esquadra perquè 
acceptessin la seva denúncia. 
 
El Sr. Duran li contesta que si  el seu cos no ha col·laborat amb ells en la festa major  
buscarà al responsable i el recriminarà. El Sr. Recio aclareix que no es tracta de 
col·laboració, que això si ho han fet, el que tenen pendent es seure’s per organitzar. El 
Sr. Duran comprovarà què ha passat, per assumir responsabilitats i pren el compromís 
de estar present, encara que altra cosa serà si es podrà donar cobertura a tot el que 
demanin. 
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Pren la paraula el Sr. Josep Guillot i explica que ells no poden, ni tampoc els toca, 
valorar els actes de la PAH. Ells han d’actuar en funció d’una infracció. També aclareix 
que ells, per sistema, no truquen i expliquen la situació de les denúncies i incidents, 
però si els interessats van i pregunten, en casos concrets,  els hi podran donar una 
resposta. 
  
Pren la paraula el Sr. Antonio Muela i exposa que recentment han tingut un problema 
amb el tall del carrer que va del C. Clavells a Rda.Collsalarca però que ja l’ha informat 
Pere Güell que ja s’ha trobat una solució. Respecte a aquest accés recorda que a la 
sortida pel costat del pavelló sempre es troben cotxes aparcats i els vianants no poden 
passar.  Demana que no es deixi la solució d’aquest aparcament. 
 
També  demana una solució als aparcaments que hi ha al costat de la sala polivalent, 
ja que aparquen camions on no es poden aparcar, inclòs a la cantonada i els cotxes es 
troben amb dificultats de visibilitat. 
 
Pren la paraula el Sr. Francisco Lobato per manifestar que creu molt important la 
prevenció i demana que expliquin quines són les politiques de prevenció de conflictes i 
de quina manera les entitats veïnals  poden participar. 
 
Contesta el senyor César Galvan explicant que molt especialment es tracta de la 
interlocució amb tothom. Dintre de la gravetat dels successos anteriors, i l’ètnia 
involucrada, la feina feta amb anterioritat de conèixer als interlocutors va ajudar a evitar 
altres accions posteriors. Té molta importància conèixer carrers i les persones habituals, 
però insisteix en què els assistents, els ciutadans, també saben qui són i demana que 
facin arribar la informació. Si les persones no denuncien, no truquen al 112, sembla que 
el dia a dia al barri passa amb normalitat, però després parlen amb algun president i els 
manifesta preocupació per un determinat succés que ells desconeixen. 
 
El Sr. Sánchez explica que també es realitzen reunions habituals, per exemple a La 
Planada hi ha reunions amb representants de l’associació de veïns gairebé cada mes. 
Això els permet conèixer la situació. 
 
Pren la paraula el Sr. Duran explicant que a vegades hi ha accidents. Si hi ha repetició 
dels accidents al mateix lloc la policia ho detecta i pot actuar amb anticipació, sense 
esperar que esclati.  Qualsevol incident passa a formar part de la base de dades de la 
qual obtindran els plànols de delinqüència a la ciutat i que els dona una idea de la 
realitat. A partir d’aquí organitzaran les patrulles per les zones veuen estan mes 
castigades. Afegeix que a vegades no hi ha dades reals però si sensacions, sospites 
que es barregen amb les dades reals i anima als assistents a informar-los. En ocasions 
quan ells arriben el fet ja no hi és, però saben que algú l’ha vist. Altres vegades no hi ha 
res, però saben que l’ambient és calent. 
 
Pren la paraula un senyor del públic assistent ( Manuel Lorenzo, secretari de l’AVV La 
Plana del Pintor) per explicar el problema que hi ha amb les ocupacions, especialment a 
carrer Urals i Oretana. També els conflictes que hi ha a l’entorn de la biblioteca i l’institut 
Jonqueres, que en ocasions demanen presència policial i quan marxa la policia les 
persones conflictives tornen. Reconeix que aquests  problemes són per incivisme i tot i 
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confiar en l’actuació de la policia municipal els demana que siguin mes ferms amb les 
actituds de la gent. 
 
Pren la paraula la Sra. Dolores Páez, per expressar la seva queixa respecte al telèfon 
d’emergència  112, ja que quan va necessitar el servei la van atendre primer en anglès, 
francès, alemany i per últim en català i considera que és molta estona perduda tractant-
se d’una emergència. Després encara s’ha d’estar altra estona fins que deriven la 
trucada a la persona corresponent. 
 
El senyor Josep Guillot comenta que durant la exposició de la Sra. Páez ha estat trucant 
al 112 per fer una comprovació i que  estaven contestant en català, raó per la qual entén 
que potser en algun moment va haver algun problema de connexió, ja que no és el 
sistema habitual del servei. El 112 és el telèfon d’emergència per unificar criteris 
(bombers, policia municipal, mossos esquadra)  i ha d’haver un filtre previ per saber a 
on dirigir la trucada. Entén que el ciutadà espera una solució al seu problema i a 
vegades està nerviós, angoixat, etc. però es necessiten unes informacions bàsiques per 
poder atendre correctament. 
 
Pren la paraula el Sr. Eduardo Torres, per preguntar  per la situació de la plaça Sant 
Julià, ja que porten set mesos molestant als veïns, no deixant-los dormir, passant droga 
pressumptament i fent “botellons”.  Han parlat amb Mossos d’Esquadra i Policia 
Municipal però no hi ha millora.  Demana més vigilància. 
 
El Sr. Galván comenta que supervisaran durant 15 dies o 3 setmanes en el barri i faran 
informe amb les trucades registrades al 112,  ja que queden totes gravades i podran 
estudiar d’on ve el problema. 
 
El Sr. Duran menciona que tot i estar segur que hi ha incidents i que els veïns estan 
enfadats, ells no tenen trucades registrades. Inclòs una vegada van anar de paisà i van 
estar parlant amb els joves i en aquell moment no tenien res.  Es comprensible que els 
veïns estiguin enfadats, que veient als  els joves fumant porros, fent palmes, etc, 
perceben inseguretat, però insisteix que han de trucar a Policia. Quan hi hagi aquests 
casos i ells en tinguin constància intentaran passar més sovint. 
 
Pren la paraula el Sr. Eusebio García, per comentar que les reunions estan bé però no 
son productives, no s’obtenen resultats perquè la realitat és altra. Manifesta que, al seu 
parer, hi ha molta permissibilitat i tolerància envers les persones d’ètnia gitana. També 
se senten més forts perquè estan protegits, ja que sempre acudeixen en “massa”. Així a 
les zones que ocupen fan el que  volen, per exemple els aparcaments al Torrent del 
Capellà on aparquen camions en llocs on només es poden aparcar turismes. Considera 
que el problema es que són educats per aprofitar-se de la societat. No contribueixen 
amb impostos socials, però sí que exigeixen contínuament.  O la societat es planteja 
que a canvi dels drets també han d’assolir uns deures o no hi haurà canvis. Continua 
explicant  que serveis socials hauria de plantejar-se un canvi en el sistema, ja que 
aquests grups envien a les seves dones a Caritas i institucions socials i allà se’ls dona 
tot el que demanen. 
 
A continuació pren la paraula el senyor Manuel Calzado,  per dir que troba a faltar la 
implicació de la policia en les conductes incíviques de la societat, per exemple en 
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carrers on fa 40 anys hi ha placa de prohibit aparcar i sempre han aparcat, o places on 
està prohibit jugar a pilota i sempre hi ha joves de 13-14 anys jugant i ningú els diu res.  
Posa com a exemple el comportament de ciutadans d’altres països i l’actuació de la 
policia i també considera que hauria d’haver més policia caminant i menys en cotxe. 
 
El Sr. Duran diu que les actituds de les persones a  Suècia o Finlàndia no es per 
l’actuació de la policia sinó perquè la societat ha sigut educada correctament, amb altres 
valors. 
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Robles per dir que és la societat en general qui educa, qui 
ha de transmetre coneixements i que actualment hi ha un problema pedagògic. La 
transmissió de valors no es pot donar en determinats col·lectius, entre d’altres, perquè hi 
ha un absentisme escolar alt i això ho fa difícil; a més, hi ha nens i nenes que van a 
classe però no volen aprendre i altres que no van. Continua exposant que una opció 
seria que serveis socials donessin ajudes a les famílies en base als resultats 
acadèmics. També vol agrair públicament per les intervencions preventives i xerrades 
que es fan, per part dels cossos de seguretat  en centres escolars.  La seva presència i 
proximitat resulta preventiva en moltes ocasions. 
 
El Sr. César Galvan explica que s’han fet unes 5000 xerrades a Catalunya només del 
tema dels riscos d’ús d’internet. A més, també les fan sobre drogues, drets i obligacions. 
Es una llavor que va creixent i fins i tot hi ha cossos de policia d’altres països d’Europa 
que venen aquí a veure com treballem aquests temes. 
 
Pren la paraula el Sr. Pedro López, per dir que ja sigui en cotxe o a peu, el que és 
necessari es que hi hagi més presència policial als carrers. A la Planada, diu, està 
funcionant. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Artero, per explicar els successos ocorreguts 
recentment a la pl. Montellà: hi ha un conflicte veïnal amb una família que tiren de tot 
per la finestra: un portàtil, estisores, una iguana, llegiu... Els mossos d’esquadra ja han 
intervingut en alguna ocasió. També en una ocasió tenien una boa de 3 metres al sofà 
de casa.  Hi ha una investigació però és una família conflictiva.  Demana què es pot fer 
des de la comunitat per que aquesta família marxi d’aquí. 
 
El Sr. Duran comenta que dilluns estaven declarant, per la via civil, el desnonament de 
la vivenda, però hi ha casos que és millor anar per via penal. És un problema difícil de 
convivència.   
 
El Sr. Juan Carlos Sánchez agraeix a tothom les seves aportacions, comenta  que és bo 
fer aquest tipus de reunions i que es podria marcar la fórmula de fer per barris 
periòdicament.  
 
Pren la paraula el Sr. Josep Guillot per dir que amb aquesta reunió el que s’ha fet és  
prevenció, i que tot el que s’ha comentat serveix per saber que està passant a cada 
barri.  
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3. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consell Ciutat 

 
El Sr. Juan Carlos Sánchez informa que durant aquest període no han hagut reunions 
de consells sectorials. 
 
 

4. Comunicacions 
 

El senyor Juan Carlos Sánchez informa que properament hi ha preparada una 
campanya del rebost solidari, com a prevenció de cara a Nadal. Aviat els assistents 
rebran la informació corresponent. 
 
Comunica també que el proper dia 30 d’octubre es farà reunió extraordinària del Consell 
per presentar els pressupostos. 
 
Pren la paraula el Sr. Eduardo Torres per  informar que el dia 28 a les 17h hi ha 
preparada una activitat solidària al local de l’entitat, amb un preu d’entrada de 3€ més 
algun aliment. 
 
 

5. Torn obert de paraules 
 

No hi ha intervencions. 
 
El Sr. Juan Carlos Sánchez expressa que per les inquietuds manifestades durant la 
reunió en considera oportú que en properes reunions del Consell assisteixi algun 
representant dels serveis socials. 

 
 
I no havent més temes a tractar, el senyor Juan Carlos Sánchez dóna les gràcies als 
assistents per les seves aportacions.  
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta. 
 
El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 
 
 


